
11.02.25 
 

Tid 1800-1915 

Sted Utleira Skole, spiserommet 

Deltakere 1. Espen Kokkvoll 
2. Marte R. Skogstad,  
2. Cathrine Hoem 
3. Axel Holst 
3. Jonas Bergmann Paulsen 
4. Ivar Eskerud Smith 
5. Håkon Furre Amundsen 
7. Aya Anima 
Bente Moholt (Rektor) 

Frafall 
Mia Berg Øyen (7.) Morten Severin Hoel 
(5.), Elin Enberget Kristiansen (3) 

 
 

Sak nr Sak Ansvar 

40/24 Trygg skolevei:  
- Brøyting ved broene: Snakke med entreprenør ved 

start av neste snøsesong. Legges til årshjul?  
- Svar fra fylkeskommunen angående fartsgrensen: Den 

er vurdert til å være det den skal være. FAU ser på 
hvordan man går videre med saken 

 
FAU 

90/24 Innlegg Jan Ketil (Korpset) 
 
17. mai skal være en fridag for ansatte ved skolen. 
Skolen har derfor vært i dialog med korpset for å kunne 
løse denne dagen uten involvering fra ansatte i skolen. 
 
Hvordan kan korpset arrangere noe der uten skolen sin 
deltagelse, ingenting felles med busser fra skolen til byen. 
 
Tre alternativer: 
1. Oppmøte på skolen komme seg nedover selv til byen 
2. Alternativ oppmøte direkte bak samfunnet 
3. Lokal barnetog 
 
Diskusjon med idrettslaget, de stiller seg positive til lokalt 
arrangement.  
 

FAU 



17.mai: Forslag om å lage bydelsarrangement  tog i sentrum. 
Utleira skole alene, ikke Steindal. For langt for toget å gå via 
Steindal, også bakker.  
 

- Skolen: Premiss: Lærere ikke med og ikke penger til 
buss. Skolen tar ikke ansvar for organisering av busser 
heller.  

For et lokalarrangement. Dialog med korpset, møte oktober og 
november. Beskrevet mange fordeler med lokalt arrangement. 
Hovedgrunn: Ansatte skal ha fridag. Økonomi en faktor, koster 
30-40 000 kroner for buss, buss i regi av skolen ikke en 
mulighet. Går mot underskudd, kan bare gjøre det som er 
lovpålagt. Sammen med korpset opptatt av at barna sin dag, 
fokus på hvordan de får best mulig dag. I tillegg svært mange 
andre gode grunner bak lokalt arrangement. Viktig poeng at et 
prøveprosjekt som skal evalueres. Skolen tidligere hatt ansvar 
for bestilling av buss, få tak i busser som ikke kommer, 
organisering av hvilke foreldre og barn som skal gå, lage 
oversikt til de som går i toget. Mye arbeid. Skolen tar ikke dette 
arbeidet videre.  

  
- Korpset v/styret: Styret i korpset veldig for et 

lokalarrangement. Korpset har fortsatt ansvar for 
arrangementet, ingen endring i det. Kommer til å trenge 
bistand fra foreldre.  
 

- Korpset på foreldremøte: Færre positive, flere negative, 
flertall mot. De fleste positive til å flytte arrangementet 
tli Utleirahallen. Mange kritiske spørsmål. Ansvaret 
flyttet over på korpset som årsak til at de er negative? 
Andre skjønner ikke hvorfor det skal skje akkurat i år 
hvis ikke økonomi årsak. Poengtert flere ganger at FAU 
skal påta seg ansvaret for å arrangere. Foreldre med 
barn på flere skoler får problemer med hvor de skal 
være, ikke mulig å være to steder samtidig. Korpset 
50-års jubileum i år, noen synes det er trist de ikke skal 
være i sentrum da.  
 

- FAU: Flertall positiv til lokalarragement, 11 stemmer for, 
5 blank. Tas opp i samarbeidsmøte med 
foreldrekontakter. Møte med rektor i etterkant av 
samarbeidsmøte med foreldrekontakter.  

 
Innspill fra FAU 

- Mulighet å alternere annenhvert år mellom Steindal og 
Utleira ved samarbeid 

- Trange forhold på skolen allerede, uten bydelsfest.  



- Usikkerhet til hvordan stemningen er i foreldregruppa, 
mange  

- Prøveprosjekt, på tide å prøve noe annet.  
- Barn med skilte foreldre eller foreldre/foresatte er borte 

får problemer med delt arrangement, ikke kunne vært 
både lokalt og i byen. Dette vil være uavh av om det blir 
lokalt eller i byen, da det allerede i dag er utfordrende 
logistikk for foreldre med barnehagebarn som må dele 
seg og ikke får til å være begge steder.  

- Forslag om å flytte alt til komprimert, bort fra morgenen 
(både tale, spilling,  

 
Spørsmål fra foreldre: Hvem bestemmer 17. mai? Hvem har 
mandat? Korpset har alltid arrangert 17. mai og kommer 
fortsatt til å ha hovedansvaret, men trenger hjelp fra flere.  
 
17. mai med lokal folkefest bestemt. Skal sendes ut info til alle 
foreldre via vigilo, rektor formulerer skriv om dette.  

95/25 Varsle igjen om at parkering ikke er for foreldre men ansatte, 
mye kaos i leveringssituasjon på morgenen, skapes mange 
farlige situasjoner når foreldre parkerer på fortauet, ansatte får 
ikke parkert som skal på jobb.  
Settes opp varslet aksjon angående parkering. Risiko for 
borttauet.  
 
Patentbånd bestilt for å flytte parkeringsskilt. Uheldig 
parkeringssituasjon også ved barnehagelevering, kjører inn i 
skolegården. Vurderer varslet aksjon.  

 

96/25 Fra rektor: Byrådet åpnet for at også SFO skal ha 3 stengte 
uker i juli i stedet for to. Skoleledelsen ønsker at vi også skal 
legge oss på den linjen, andre skoler gjør også det, i følge 
avd.leder SFO. Ønskelig fra i år. Skal opp i Brukerrådet.  
 
Forskrift for SFO i Trondheim ble som følge av den nye 
opplæringsloven vedtatt i bystyret torsdag den 21. november 2024,  
og gjelder fra vedtakstidspunktet. Vedtektene på kommunens 
nettsider er erstattet av den nye forskriften.  
 
Ordlyden i forskriften er den samme som de tidligere vedtektene, 
med noen endringer:   
 

● Sommerstenging (§ 8): SFO kan beslutte å holde stengt i 
uke 27 eller 30, i samråd med brukerråd. Dette er i tillegg 
til uke 28 og 29.  

 

 

https://www.trondheim.kommune.no/tema/skole/praktisk-informasjon-skole/sok-eller-endre-sfo-plass/sfo/


Dette er samme ordning som barnehagene har og har hatt de 
siste årene. Der er det sommerstengt uke 28, 29 og 30. Det er 
de samme ukene som Utleira skole ønsker å stenge. 
Saken drøftes i neste brukerråd, evt et ekstraordinært møte så 
snart som mulig. 
 
Innspill fra FAU:  

- Ferieønsker for de i helsevesenet allerede med frist 
gått ut, utfordrende å få det til å gå opp nå. Dette 
kommer for sent.  

- Utfordrende for foreldre i helsevesenet som ikke får 
ferie sammen hele familien, må dele opp ferien for å få 
det til å gå opp.  

 
Bestemt uke 28, 29 og 30 i Brukerråd. Mulighet i 2025 for 
foreldre som ikke får endret ferie å ha SFO-tilgang ved andre 
skoler, nevnt Jakobsli.  

98/25 Innspill fra foreldrekontakter på 6. trinn, allerede i gang med å 
arrangere, nyttårsfesten snart forestående. Lurer på om pålagt 
å arrangere nyttårsfesten. Ønsker ikke ha ansvar for å 
arrangere dette.  
 
Fordeling av vakter, kaker. Ikke mye oppgaver. Kan ikke 
pålegge, men forventing om bidrag fra foreldre til å bidra til 
ulike aktiviteter.  
 
Hvorfor 6. som skal arrangere og ikke 7., felles arrangement. 
Vakter fra begge trinn. Gjort stor jobb i fjor med organisering 
for enklest mulig organisering. Mulighet for samarbeid mellom 
6. og 7. for arrangering.  

 

100/25 Spm fra 1. trinn. Lite utedager. Første turdag i forrige uke på et 
halvt år. Handler mye om hvem som er på trinn.  
 
Tatt opp som fremtidig sak i FAU tidligere, bør ikke være 
avhengig av lærer. Bør ikke være væravhengig.  
 
Tas opp i fellesmøte med kontaktlærere og foreldrekontakter.  
Forslag om fast turdag hver andre uke i skoletiden. Vanlig 
matpakke, forslag om vanlig matpakke eller mat som kan 
grilles.  
 
Tatt opp med kontaktlærere. Ønske om ramme rundt dette for 
å tydeliggjøre hvordan det bør gjennomføres, sikre mest mulig 
likhet per trinn. Må ikke være personavhengig hvor mye trinn 
eller klasser er på tur. Kan beskrives i læringsmål/planer. 

 



Mulighet for at to klasser kan hjelpe hverandre. Kan 
kombineres med faddersamvær. Kan kombineres nå med 
friluftslivets år.  

102/25 Elevsamtaler. Er antall elevsamtaler bestemt på skolebasis? 
Eller er det opp til hvert trinn eller lærer? Det er trinn hvor det 
ikke har blitt gjennomført i forkant av foreldresamtaler. 
 
Det skal være to foreldresamtaler i året, men det er ikke pålagt 
å ha elevsamtaler i forkant av utviklingsamtale, men ønskelig 
ved Utleira skole.  

 

103/25 Regnskap: 550 000 kr tildelt etter gjennomgang av regnskap 
2024. Sunn økonomi med overskudd i regnskapet i stedet for 
underskudd som opprinnelig beregnet. Fordel mht bemanning 
m.m. 

 

104/25 Innspill til nye anlegg fra Pål Wahl. Ønske om vedtak fra 
skolen og samarbeid med FAU om at skolen skal 
samarbeide/delta i detaljutforming av utvidet anlegg, hvor 
anlegget også skal kunne brukes av skolen.  
 
Fra FAU: Stort løft.  
Mulighet for mye kul undervisning, variert og for mange elever 
Populært, mulighet for å arrangere sykkelbursdag 
Flere som går aktivt på terrengsykling 
I følge tegninger stort anlegg helt ned mot Utleirahallen, stort 
område om dette skal tas i bruk i friminutt, måtte i så fall dreie 
seg om undervisning/gym/turaktivitet 
Hva skal være skolens rolle, økonomi, hvem skal betale? 
 
Behov for møte med Pål Wahl angående detaljer rundt 
prosjektet og hva som er ønske om at skolen skal delta i for 
mer informasjon. Han deltar i førstkommende Brukerråd.  

 

105/25 Innvilges ikke busser til VM-arrangement  

106/25 Fra SFO, ønske om å slutte med varmmat på SFO. Kostprisen 
ikke økt med inflasjon.  
tidkrevende, tar personale fra barnegruppa, ikke de beste 
fasilitetene. En gang per uke. Ikke nødvendigvis rammene for 
det mest varierte tilbudet/kostholdet.  
 
Hva blir alternativet. Mulighet for å involvere barna for hva de 
kan tenke seg som alternativ, hva ønsker de å spise. Mulighet 
for salatbuffet? Oppfordres til å bruke pengene til noe ekstra 
næringsrikt, bra pålegg. Avhengig av at enkeltpersoner er 

 



interessert i å gi et bra kosttilbud. Kostprisen bør også økes 
årlig.  
 
FAU støtter å slutte med varmmat en gang per uke.  

107/25 Forespørsel fra kommunen om tilbakemelding om 
trafikksikkerheten i området mht trygg skolevei, i gang med 
utbedring av planer. Tema gjennom flere FAU, legges inn 
tilbakemelding om brøyting, Utleirvegen, krysset 
Venusvegen/Stubbanvegen. Hver enkelt går inn i skjema og 
legger inn tilbakemeldinger.  

 

108/25 Foreldremøter:  
1. 01.04.25 
2. 03.04.25 
3. 24.02.25 
4. 18.02.25 
5. 11.03.25 Politiet kommer 
6. 20.02.25 
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